

List of Details (LOD)

No	Item Detailed Description	Picture
1	Goats (Female) (Capra aegagrus hircus), breeds, local Iraqi black goat breed, Syrian Shami goat breed. - Distribution: start March 2026 - Age: between one and a half to two years. - Body Condition score: 3-4 - Weight: 37+ Kg - Size: 75 cm long from the back of the hip to the shoulder bone, and 75 cm standing height from ground to top of the back. - Free from any disease and has a perfect shape. - Without horns. - The breed should be for milk and meat. - The breed must have a good udder. - Must be vaccinated with Enterotoxemia vaccine and FMD (foot and mouth) Disease. - Should use antipyretics when vaccinating goats. - They should be numbered sequentially by ear, with plastic numbers, and in hygienic ways. - The goats must be delivered to Sinjar and then undergo a 10 day quarantine period for inspection and vaccination. - Warranty period 15 days after delivery to ensure that there are no diseases in the animal.	  
2	الماعز (أنثى) (Capra aegagrus hircus)، سلالات، سلالة ماعز عراقي أسود محلي، سلالة ماعز شامي سوري. - التوزيع: 1/3/2026 - العمر: من سنة ونصف إلى سنتين. - درجة حالة الجسم أو درجة الفحص بواسطة الاضلاع جيد: 3-4 درجة - الوزن: 37+ كجم - الحجم: 75 سم طولاً من مؤخرة الورك إلى عظم الكتف، و 75 سم ارتفاعاً من الأرض إلى أعلى الظهر. - خالية من أي مرض وشكلها مثالي. - بدون قرون. - أن تكون السلالة منتجة للحليب واللحم. - أن تكون السلالة سليمة الضرع. - يجب تطعيمها بلقاح التسمم المعوي ولقاح الحمى القلاعية. - يجب استخدام خافض الحرارة عند تطعيم الماعز. - يجب ترقيمها تسلسلياً حسب الأذن، بأرقام بلاستيكية، وبطرق صحية. - يجب تسليم أو جمع الماعز في حقل في سنجار أو سنوني ثم تخضع لفترة حجر صحي لمدة 10 أيام للفحص والتطعيم. - فترة الضمان 15 يوماً بعد التسليم للتأكد من عدم وجود أمراض في الحيوان	
3	Delivery of all goats to 1 location in Sinjar or Sinuni - All goats will be inspected at 1 central location before being delivered individually to 25 locations	
4	تسليم جميع الماعز إلى موقع 1 في سنجار - سيتم فحص جميع الماعز في 1 مركز الموقع قبل تسليمها أو التوزيع بشكل فردي إلى 25-30 موقعا	
3	Delivery of all goats to 25 locations North and South of Sinjar mountain	
	تسليم أو توصيل جميع الماعز إلى 25 موقعا مختلفا في شمال وجنوب جبل سنجار	
4	Iraqi Black Barley(Hordeum vulgare.) for fodder. - Distribution: March 2026 - Must be packed in bags - Each bag should contain 50 kg. - Clean and fungus-free. - Must be new and harvested in 2025 - It should be dry and free of moisture and not show any signs of mold on it.	

	الشعير الاسود العراقي (Hordeum vulgare). للعلف. - التوزيع: سيكون في 1/3/2026 - يجب أن تكون معبأة في أكياس - يجب أن تحتوي كل كيس على 50 كغم. - يجب أن تكون نظيف وخالي من الفطريات. - يجب أن تكون جديد وتمت حصادها في عام 2025 - يجب أن يكون جافاً وخالياً من الرطوبة ولا تظهر عليه أي علامات للعفن.	
	Crushed Wheat for fodder. - Distribution: March 2026 - Must be packed in bags - Each bag should contain 50 kg. - Clean and fungus-free. - Must be new and harvested in 2025 - It should be dry and free of moisture and not show any signs of mold on it	
	الحنطة المجروشة للأعلاف التوزيع: 1/3/2026 يجب أن تكون معبأة في أكياس يحتوي كل كيس على 50 كغم نظيفة وخالية من الفطريات يجب أن تكون جديدة ومحصول عام 2025 يجب أن تكون جافة وخالية من الرطوبة ولا تظهر عليها أي علامات عفن	
5	Local Iraqi Hay for fodder. - Distribution: March 2026 - Must be packed in bags - Each bag should contain 14 kg. - Clean and fungus-free. - Must be new and harvested in 2025 - It should be dry and free of moisture and not show any signs of mold on it.	 
	تين عراقي محلي للأعلاف. - التوزيع: 1/3/2026 - يُعبأ في أكياس. - يحتوي كل كيس على ١٤ كغم. - نظيف وخالي من الفطريات. - يجب أن يكون جديداً ومحصولاً في عام ٢٠٢٥. - يجب أن يكون جافاً وخالياً من الرطوبة وخالياً من أي علامات عفن.	
6	Delivery of all food to 51 locations in Sinjar -All food will be inspected at 1 central location before being delivered individually to 51 locations North and South of Sinjar mountain	
	توصيل جميع المواد العلفية إلى 51 موقعاً في سنجار - سيتم فحص جميع المواد العلفية في موقع مركزي واحد قبل توصيلها بشكل فردي إلى 51 موقعاً شمال وجنوب جبل سنجار.	